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Dotyczy: Wypłaty tzw. bonu energetycznego. 

 

 

Szanowna Pani Prezydent, 

 

W związku z informacjami zamieszczonymi na stronie internetowej Gliwickiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej z dnia 11.10.2024 dotyczących braku wypłaty świadczeniami tzw. bonu energetycznego 

zwracamy się z prośbą o odpowiedź na poniższe pytania: 

 

1) Ilu mieszkańców złożyło wniosek o wypłatę tego świadczenia? 

2) Ile wniosków zostało rozpatrzonych pozytywnie? 

3) Jaka jest wartość przyznanych świadczeń? 

4) Czy Miasto Gliwice otrzymało od Wojewody Śląskiego środki na wypłatę wspomnianego 

świadczenia? 

5) Jeśli nie, to w jakim terminie powinna otrzymać oraz czy ewentualnie zwrócono się z prośbą  

o ich przyznanie? 

 

 

Z wyrazami szacunku 

Tomasz Tylutko 

Łukasz Chmielewski 

 


